



EDT has been elected into the constituent of “TWSE Corporate Governance 100 Index” from July 17, 2020

It is EDT's pleasure to become one of the members of “TWSE Corporate Governance 100 Index” (CG 100) effective from July 17, 2020. This index is made to encourage good governance practices for listed companies. The main criteria for eligibility into the 100 index constituents are to score in the top 20% of the Corporate Governance Evaluation, trading volume liquidity and financial performance.

EDT has been in the top 20% of the Corporate Governance Evaluation for four consecutive years among listed companies, and earned recognition by becoming the constituent of CG 100. EDT will keep enhancing our corporate governance and pursuing sustainable development to maximize the interest of all stakeholders in the future.

全台晶像入選「公司治理 100 指數」成分股

證交所日前公佈「公司治理 100 指數」成分股審核結果，全台晶像很榮幸入選，自 109 年 7 月 17 日起生效。

為鼓勵企業重視公司治理，證交所編製了「公司治理 100 指數」，以公司治理評鑑結果前 20% 作為成分股的主要篩選條件，同時考量流動性、財務績效等等，篩選出 100 檔成分股。

全台晶像秉持永續經營的理念，向來積極推動公司治理各項政策，連續四年的公司治理評鑑結果皆名列前 20%，入選「公司治理 100 指數」成分股更是一種肯定。未來我們將持續努力提昇公司治理成效，追求公司永續發展，為客戶、股東等利害關係人創造最大的利益。